
Trinn A B C D

1
Karianne Munro Valheim
Vara: Rune Bjørkli

Morten
Stokkenes
Vara: Helene
Ottesen Braut

Karianne
Valheim
Vara: Rune
Helberg

Carolina Stokka
Vara: Una Salte

2
Anna Palma Bie
Vara: ??

Hilde Eike
Hansen/Gina
Solum

Sunniva
Bang-Larsen
Vara: Line Dahl

Elisabeth
Schibevaag
Vara??

3
Simon Øverås
Vara: Bjørnar Evensen

Stina Busk
Vara:??

Lillian Lunde
Håra
Vara: Miriam
Kristensen

Gry Cecilie
Nordland
Vara: Flavia Lapis

4
Nurul Aziz
Vara: Siren Ertzeid

Tone Kleppa
Jåtten
Vara: Hans
Gunnar Frøystad

Bjørn Lasse
Tranvåg
Vara: ??

Rashmi Pradhan
Vara: Madhuri
Thammineni

5
Thor H Engevik
Vara: ??

Hanne Lund
Jensen
Vara: ??

Ingunn Furre
Haaland
Vara: Per Sande

Cesar Sanhueza
Vara: Marianne
Berge

6
Stina Johanna Pääjärvi
Vara: ??

Elin Watts
Vara:
Christopher
Bredahl Hay
Djup

Elisabeth
Vistnes
Annette
Frafjord

Stein Arild Dybvik
Vara: ??

7
Anita Gjerde
Vara: ??

Gaute Risa
Vara: Cesar
Sanhueza

Kristin
Rasmussen
Vara: Kristoffer
Engenes

Ingrid Hodne Voll
Vara: Marit
Forgaard Larsen

Styret
Kristoffer Engenes
Sunniva Bang-Larsen
Cesar Sanhueza
Robert Watts

SFO
Anders
Hellstrøm
Tordis Hellstrøm

Rektor
Veronica H
Hellevik

M= oppmøte
MS = møtt med
stedfortreder
IM= ikke møtt
FF= meldt frafall



Møtereferat FAU-møte Jåtten skole
Dato: Tirsdag 02. mai 2023
Kl.: 19:00-20:30

Referat
Agenda
Saksnr. Beskrivelse Ansvar

36/23 Godkjenning av referat

Godkjent

Alle

37/23 Godkjenning av saksliste – saker til eventuelt

Godkjent

Alle

38/23 Orientering fra Rektor, SFO, Samarbeids Utvalget, Skole

Miljø Utvalget, Kommunalt Foreldreutvalg,

Kommunedelsutvalget

Rektor:

Trafikksituasjonen er stort sett fredelig for tiden, men alle

foreldre oppfordres til å melde fra dersom man opplever

noe utrygt ifm med bussvei-anlegget.

Har etterspurt fremdriftsplan for 1-trinn uteområde. Det

finnes en plan ifm utbygging av Diagonalen som ikke er

delt med skoleledelsen.

Skoleledelsen har forsøkt å komme i kontakt med

Miljørettet Helsevern for å få til en inspeksjon av skolens

uteområder ifm bygging av Bussveien, men har ikke fått

svar enda.

SMU:

Diskusjoner og planlegging pågår ifm etablering av

Jåttenløftet (det nye Mobbemanifestet).

Elevråd og ansatte ønsker kurs innen “Smart Opplæring”,

med mulig søknad om (del)finansiering fra FAU. FAU

etterspør mer info angående dette.

Kommunedelsutvalget:

Fokus på at Jåtten skole blir prioritert for utbedring av

uteområder ifm etablering av Busseveien.

Betlehemsbygget er foreslått vurdert ekspropriert av

kommunen for inkludering i skolen.

Alle



Grusbanen mellom brakkene og kunsgressbanen er

foreslått utbedret som “Nærmiljøanlegg”, men i regi av

Hinna Idrett som disponerer dette arealet. Skolen har

uttrykt sterkt ønske om å delta i denne planlegginga da

dette område benyttes mye av elevene i skoletiden.

Spørsmål fra foreldre:

Det bygges ut mange nye boliger i Jåtun og Jåttåvågen.

Skolen har allerede sprengt kapasitet, og foreldre ønsker

svar på om disse nye utbygningene er tatt med i

beregninger for fremtidig anslag over innbyggerantall som

tilhører Jåtten skole og om den er stor nok for fremtidig

kapasitetsbehov.

39/23 7-klassefest – statusoppdatering

Planleggingen går som planlagt.

6-trinn

40/23 Dugnad i skolegården før 17-mai

Planleggingen går som planlagt. De som har meldt at de

stiller tar med eget utstyr til rydding/feiing/etc.

Leder

41/23 17. mai arrangementet – statusoppdatering

- 1. klasse: kaffe og kake

- 2. klasse: Premier

- 3. klasse: Rigging og rydding

- 4. klasse: Kiosk

- 5. klasse: Leker

- 7. klasse: Loddsalg

- FAU styret: Barnetog og kommunedelskontakt

Planleggingen går som planlagt. Litt utfordringer ifm alle

bord som trengs, samt noe manglende personale til

dugnaden, men totalt sett ser det meste bra ut.

Alle

42/23 FAU Feed

Trafikksituasjonen er stort sett fredelig for tiden, men alle

foreldre oppfordres til å melde fra dersom man opplever

noe utrygt ifm med bussvei-anlegget.

Grusbanen mellom brakkene og kunstgressbanen er

foreslått utbedret som “Nærmiljøanlegg”, men i regi av

Hinna Idrett som disponerer dette arealet. Skolen har

Styret



uttrykt sterkt ønske om å delta i denne planlegginga da

dette område benyttes mye av elevene i skoletiden.

Det bygges ut mange nye boliger i Jåtun og Jåttåvågen.

Skolen har allerede sprengt kapasitet, og foreldre ønsker

svar på om disse nye utbygningene er tatt med i

beregninger for fremtidig anslag over innbyggerantall som

tilhører Jåtten skole og om den er stor nok for fremtidig

kapasitetsbehov.

43/23 Eventuelt

Ingenting

Leder / alle


